
Geachte Minister,

Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende;

Uw voornemen om met ingang van het komende jachtseizoen de bejaging te sluiten op het Konijn en 
Haas voor het hele land, danwel enkele provincies waaronder de provincie Utrecht achten wij voor 
het haas onvoldoende onderbouwd en prematuur.

Reeds decennia zijn wij actief als 'jachthouder/combinatie' in de buitengebieden rond Woerden en 
omstreken. Het beheer wat door ons uitgevoerd word, omvat zoveel meer dan afschot van wild en 
schadebestrijding met het geweer alleen. Om u daarvan een beeld te geven;

Jaarrond zijn wij actief op de volgende zaken:

- in nauw contact staan met melkveehouders, grondeigenaren en bewoners om 
schademeldingen te monitoren en te begeleiden. ( vraatschade door vos aan kippen en 
tamme vogels alsmede vraatschade door ganzen )

- zoveel mogelijk  graslanden aflopen ( voordat het gemaaid wordt ) om te voorkomen dat 
bodembroeders/weidevogels/ hazen dood gemaaid worden.

- voorlichting geven aan recreanten.
- Inzaaien van randen en kleine stroken met klaver en weide mengsels om biotoopverbetering 

te      bevorderen.
- Plaatsen en onderhouden van diverse eenden broedkorven.
- Plaatsen van broedkast voor Torenvalk.
- Verjaagacties inzetten d.m.v. Knalapparaat, Linten etc.om schade door ganzen te 

voorkomen.
- 24/7 Toezicht uitoefenen en meldingen doorzetten inzake Wet Natuurbescherming naar 

Politie en Regionale Uitvoerings Dienst. ( Stroperij, afvaldumping, illegaal crossen etc.)

Afschot van de wildsoorten gedurende enkele weken van het jaar hoort hier uiteraard ook bij.

Wanneer wij kijken naar de aantal ontwikkeling van het haas, dan is de populatie voor deze soort al 
decennia stabiel en zelfs stijgend. Ieder jaar bejagen wij het Haas letterlijk 1 maal en schieten een 
klein aantal voor persoonlijke consumptie. Altijd houden wij rekening met de actuele stand en passen 
daar altijd het afschot op aan. Op deze manier houden wij de hazenstand gezond en dat al meer dan 
50 jaar!

Het eerder genoemde voornemen om de hazenjacht in de provincie Utrecht te sluiten omwille van 
een dalende populatie is niet verenigbaar met de feitelijke aantal ontwikkeling in onze 
beheersgebieden. Telrondes in onze beheersgebieden met nachtzicht apparatuur laten een bijzonder 
gezonde populatie zien. De activiteit van het haas gedurende de daguren is vele malen minder dan 
gedurende de nacht. De telgegevens die door het Ministerie gebruikt worden zijn zeker arbitrair te 
noemen en zijn absoluut niet te rijmen met de werkelijkheid in het veenweide gebied Utrecht.

Het zou beter zijn wanneer komend jaar de telprocedures gestandaardiseerd zouden worden en de 
telmomenten ook gedurende de nacht meegenomen zouden worden; objectief en betrouwbaar.



Wanneer uw voornemen tot sluiting van de hazenjacht in Utrecht doorgezet wordt; zullen vele 
jachthouders hun talloze vrijwillige activiteiten in het buitengebied heroverwegen en zeer zeker 
staken dan wel drastisch verminderen. Immers, uw voornemen druist in tegen elk gevoel van 
realiteitszin en degradeert de professionaliteit van iedere jager.

Wij verzoeken u daarom om uw voornemen te heroverwegen en eerst de telprocedures in een breed 
spectrum te standaardiseren en objectiveren alvorens tot een besluit over te gaan !

Met vriendelijke groet,


